
JEDNOTNÉ PARKOVANIE V BRATISLAVE 
(27.06.2013; Rozhlasová stanica Slovensko; Pozor, zákruta!; 13.18; 2,00 min.; ŠPROCHA Števo) 

Števo ŠPROCHA:  

"Parkovanie v hlavnom meste ja opäť horúca téma. V septembri možno rozhodnú o tom, ako bude 
fungovať jednotné parkovanie v Bratislave. V lete vyhodnotia a zapracujú pripomienky od jednotlivých 
mestských častí k návrhu štatútu hlavného mesta a všeobecne záväznému nariadeniu o parkovaní. 
Primátor Milan FTÁČNIK."  

Milan FTÁČNIK:  

"Teraz sme dostali pripomienky zo všetkých veľkých mestských častí, tie štyri ktoré spomíname. 
Každú tú pripomienku musíme vyhodnotiť. Čiže nás ešte v septembri čaká procedúra, kde ešte znovu 
pôjdeme do tých zastupiteľstiev. A tam už nebudú môcť dávať pripomienky, iba povedať, dobre ste to 
nastavili, akceptovali ste to, čo sme vám poslali, sme za."  

Š. ŠPROCHA:  

"Systém zrejme spustia v prvej fáze iba v niektorých zónach. Ďalšie sa budú môcť pridávať 
postupne. Štyri veľké bratislavské mestské časti Petržalka, Staré Mesto, Nové Mesto a Ružinov, sa 
už vyjadrovali k materiálom o parkovaní. Medzi najdiskutovanejšie témy patrila zľava pre vodičov 
Bratislavčanov, ktorí bývajú v iných mestských častiach. Mesto im navrhuje polovičnú zľavu, Staré 
Mesto ju odmietlo, Petržalka má výhrady voči výške zľavy. Primátor je za rovnaké pravidlá v celom 
meste, pokiaľ ide o spomínanú zľavu. Tá nebude aktuálna na tzv. miestach veľkej atraktivity, kde vraj 
vodiči budú môcť stáť iba dve hodiny. Detailov je oveľa viac, po doladení v letnom období prejde 
diskutovaný proces parkovania miestnymi zastupiteľstvami. O konečnej podobe zmeny štatútu 
hlavného mesta i všeobecne záväzného nariadenia k parkovaniu následne rozhodne mestské 
zastupiteľstvo pravdepodobne v septembri."  

 


